
 

 
Email : cs@ssif.com.hk 
Fax :  (852) 2810 9962 

 

SSIF-CSF051(V.202201) 

SECURITIES REAL TIME QUOTE APPLICATION 

證券行情申請表 

 

To致： 
Shanxi Securities International Limited 

山證國際證券有限公司 

 

Account Name    Account No. └──┴──┴──┴──┴──┴──┴──┴──┴──┘ 

賬戶名稱       :    賬戶號碼    :   Cash 現金         Margin 保證金 

 

Securities Data 證券行情 
Subscribe 訂閱 / 

Monthly Fee 月費 
Terminate 終止 

HK Stock [ International ver. ]  

HK Stock [ China ver. ]  

HK + US Stock [International ver. ] 

HK + US Stock [ China ver. ] 

港股 [ 國際版 ]  

港股 [ 內地版 ] 

港股 + 美股 [ 國際版 ] 

港股 + 美股 [ 內地版 ] 

 HKD 港幣 380 

 HKD 港幣 210 

 HKD 港幣 460 

 HKD 港幣 290 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

I understand and agree to the contents of Schedule 1-Customer Terms and Conditions. 
本人明白及同意附表1-客戶條款細則之內容。 

 
 

☞ 
                                                                                                            
Client or Director / Authorized Signature (with company chop)                   Date 

戶口持有人 或 公司董事 / 獲授權人 簽名 (蓋公司章)                              日期 

 

For Internal Use Only  

Subscription effective date :                                   Termination effective date : 

Ack. by CS/AE: Tel. rec. time: 
 
 
 
 

Approved by R.O.: 
 

Inputted by CS: Checked by CS: 

S.V. 

 



 

 
Email : cs@ssif.com.hk 
Fax :  (852) 2810 9962 

 

SSIF-CSF051(V.202201) 

Schedule 1-Customer Terms and Conditions 附表 1 客戶條款細則 

 

1. I am aware that the period of first monthly fee counts from the effective date to the last day of the month, and I know that the 
minimum subscription period is one month, and there is no refund policy. 

本人知悉首月月費是由啟用服務當天至該月尾為止，不足 1個月亦以整月計算。 

 
2. I know that if the debt is incurred after deduct the service fee, that debt will generate interest. 

本人知道因申請行情費用所產生的欠款，將會產生戶口利息。 

 

3. Shanxi Securities International Limit (「SSIL」) will deduct monthly fee at the effective date of real time quotation service. If the 

cash balance of client is not enough, SSIL has the right to terminate the client real time quotation service. 

山證國際證券有限公司(「山證國際證券」)會於行情服務生效當日，從客戶的證券戶口內預先扣除有關之月費。若客戶現金餘額

不足，公司有權終止客戶的即時行情服務。 

 
4. I know when I want to activate / terminate the service, I must submit the << Securities Real Time Quote Application >> to 

notice SSIL in three days ago, and SSIL DID receive the notice. Then SSIL processes this activation / termination application. 

本人知道如欲 申請 / 終止 行情服務，必須於 3天前遞交<<證券行情申請表>>通知山證國際證券，以及山證國際證券確實收到

該通知，才會替本人辦理此申請/終止服務。 

 
5. I understand that I cannot change the securities service version (Intl ver./ China ver.) during the service period, I must cancel 

the original subscription first if I request to change in service ver. (the monthly fee paid will not be refunded). 

有關證券行情，本人知悉申請行情服務後，中途不能要求轉換行情版本( 國際版 / 內地版 )。如需轉換，必須先取消原有的行情

(不會退回已付月費)，才可重新付費申請另一行情版本。 

 
6. SSIL reserves the right to modify the service fees, or apply any new service fees and/or amend the terms of agreement, 

provided that such amendments will come into effect three days prior notice. We will notice clients before 3 days of such 
amendments will come into effect. 

山證國際證券保留隨時修改服務費用、或施行新的服務費用及/或修訂本協議的條款之權利，惟該等修訂將於生效前 3 天通知客

戶。 

 
7. Because this securities service is provided by Tele-Trend Konson (service provider), therefore, SSIL does not guarantee the 

normal operation of the relevant network or system as well as the accuracy and completeness of the information provided, 
SSIL do not need to take responsibility for all the losses cause by my use of the service or by the use of this service, or other 
third parties. Regardless of whether the loss is caused by any willful or negligent act, omission, error, delay, disruption, or 
incomplete, or misleading information arising. 

由於此證券服務由捷利港信(香港)有限公司(服務供應商)所提供。因此，山證國際證券不保證有關網絡或系統之運作正常以及所

提供資料的準確性及完整性，山證國際證券無需就本人使用此項服務或經本人使用此項服務或其他第三者而引致的一切損失負

責，不論該些損失是否因任何故意或疏忽行為、遺漏、錯誤、延遲、干擾或不完整或使人誤解的資料所引致。 

 
8. SSIL reserves the right to terminate the quotation services, and the right to change the terms and conditions. 

山證國際證券有權隨時終止此項服務及更改以上細則及條款。 


